
Pensionärsrådets	sammanträde	13	september	2021	

Ärenden	till	nämndsammanträdet	den	23	september	
 
Ärende:Skapa en kanotled mellan Magelungen och 
Drevviken Svar på medborgarförslag 
Rådet delar delvis förvaltningens svar. 
Rådet anser att förvaltningens utredning saknar information om vilken dialog som förts med 
andra intressenter om möjligheter att få till en fungerande kanotled.  Likaså saknas i 
utredningen en kostnadsberäkning avseende såväl anläggning som underhåll av en kanotled. 
 
Ärend 5:Fler bokbytarskåp i stadsdelsområdet 
Svar på skrivelse från S och V 
Rådet ansluter till förvaltningens svar på skrivelsen. 
 
Ärende: Idéburet offentligt partnerskap – samverkan för 
att lösa samhällsutmaningar. Yttrande över revisionsrapport från Stadsrevisionen 
Rådet ser positivt på att förvaltningen har tagit till sig rekommendationerna som lämnats av 
Stadsrevisionen. 
 
Ärende: Kommuner mot brott (SOU 2021:49)  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
Rådet ansluter till förvaltningens svar på remissen.  
 
Ärende;. Biblioteksplan för Stockholms stad 2022–2025  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
Rådet ansluter till förvaltningens svar på remissen. 
 
Ärende: Handlingsplan mot nedskräpning på land och i vatten 
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
Rådet ansluter till förvaltningens svar på remissen. 
 
Ärende nr 15: Motion SD om språkkrav i äldreomsorgen  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
Rådet ansluter till förvaltningens svar på remissen. 
 
Ärende nr 16: Rapportering till IVO av ej verkställda gynnande beslut för kvartal 2 år 2021 
Rådet har inget att erinra. 

§3	Information	från	förvaltningen	
Förvaltningen informerar och svarar på frågor om följande. 
 

Covid-19,	lägesbild	
• Avveckling av restriktioner 



Avveckling av restriktioner planeras från och med den 29 september. Utifrån det 
planeras att rådet på nästkommande sammanträde ses på ett fysiskt möte, med 
förmöte inför sammanträdet. Rådet har inget att erinra utan ser fram emot att återgå 
till den mötesformen. 

 
• Ingen smittspridning 

Fortsatt gynnsamt läge inom äldreomsorgen i egen regi. Ingen konstaterad smitta 
inom hemtjänst eller vård- och omsorgsboende. 

 

Samverkan	
• Dietist inom avdelningen för äldreomsorg har inlett ett projekt tillsammans med 

hemtjänstenheterna i egen regi och primärvårdsdietist SLSO rehab. Projektet syftar 
till att i ett tidigt skede upptäcka risk för viktnedgång hos äldre seniorer. I de fall 
kunden önskar och samtycker erbjuds hjälp att få dietistkontakt i primärvården. 
Dietist i primärvården kontaktar kunden och bokar hembesök för vidare utredning. 
 

• Förvaltningens samverkansarbete, Ett förebyggande arbete för äldre i Farsta, 
startades upp före sommaren. Målet med en vidareutvecklad samverkan är att nå så 
många som möjligt, av stadsdelsområdets seniorer, med information och erbjudande 
av kontinuerliga  och planerade aktiviteter.Representanter från berörda avdelningar 
inom förvaltningen och representanter för stadsdelsnämndens pensionärsråd 
kommer att ha regelbundna möten under hösten. Wåge Johansson och Alexandra 
Posacki är av rådet utsedda representanter för att delta i samverkansarbetet.  

 
Wåge Johansson ger en sammanfattning från gruppens senaste möte. 
 

 
 
 


